

上海巨和建筑设计咨询有限公司 广州中国市长大厦酒店部分室内设计 HUGE Architecture Office Guangzhou China Mayors Plaza Hotel Interior

该项目为一座位于市中心的地标建筑提供酒店部分的翻新设计。我们的介入解决了该酒店需要增加房间数量的目标,同时为宾客们打造了更为舒适的下榻环境。

An existing hotel in a prominent downtown location requiring a revamp. Our intervention increased the room count and improved the overall comfort for its guests.



上海创意周展览。 SICIW Exhibition.



陈平 Chen Ping +86 21 6323 9830

上海巨和建筑设计咨询有限公司 HUGE Architecture Office

www.hugeshanghai.com 建筑设计、室内设计、 城市规划设计及地产策划定位 Architecture, Interior Design, Urban Design and Real Estate Marketing Positioning

重塑建筑设计过程

上海巨和建筑设计咨询有限公司(巨和)是一家起源于荷兰且面向国际的合资公司、业务范围包括建筑设计、室内设计、城市规划设计及地产策划定位。巨和多年来在欧洲及亚洲参与并完成了众多项目、近几年特别专注并服务于中国市场。

巨和的设计理念及发展过程源于对当代生活方式的演变的深入研究与理解、通过与传统生活方式的相互融合及匹配来创造新的生活、休闲、工作及商业建筑设计的解决方案。

Reinventing the architectural design process

HUGE Architecture Office (HUGE) is a Dutch founded internationally oriented firm operating within the fields of architecture, interior design, Urban Design and real estate marketing positioning.

The office is involved in a number of projects throughout Europe and Asia with a special focus on China. HUGE's designs evolve from an intensive analysis of how contemporary life constantly evolves. We create architectural solutions by mixing and matching conventional ingredients such as living, leisure, working and shopping.





海吉星深圳农产品物流市场规划设计。该项目旨在打造一个服务最全面,面向内陆的水产类农产品的交易及物流中心,为各类企业及消费者提供最新鲜的水产类产品与相关服务。

Shenzhen HIGREEN Agricultural Products Logistics Centre. A proposal creating the most comprehensive inland fish market oriented agricultural products logistics centre, a place where businesses and consumers can access the freshest products.



上海仲盛安亭酒店式公寓建筑设计。该项目将成为毗邻地铁站旁的一座新的酒店式公寓综合体。 设计理念旨在为生活,工作及娱乐打造一个充满活力的新地标。 上海巨和建筑设计咨询有限公司 HUGE Architecture Office

Shanghai Super Ocean Anting SOHO and Retail Complex. A new SOHO mixed-use development next to a metrostation. The design direction aims to create a new and vibrant place-to-be for living, working and playing.



上海Blinkgallery时装店室内设计指导手册。该项目是为该品牌重新打造一个更为灵活,且充分满足女性"走进衣柜"理想的时装零售店的标准,旨在为购物者们创造一个舒适且全新的购物体验方式。 Shanghai Blinkgallery Fashion Store Interior. A new flexible store design recreating a desirable woman's walk-in-wardrobe allowing shoppers to bask in comfort and style when they look for a new outfit.

· 荷兰设计在中国·Dutch Design in China 3